
Protokoll från Styrelsemöte tisdagen den 19 mars 
Kosters Samhällsförening 

 
Kallade:  
Roger Ekstrand  (ordf.) 
Maria Wogenius (frånvarande) 
Helena Torgilsman (frånvarande) 
Putte Johander (frånvarande) 
Ties Hildebrand (frånvarande) 
Pia Grahn  
Monica Broberg  
Trine Reed Jensen  
Torbjörn Stjernberg (vid protokollet) 

 
(Understruket namn anger att han/hon ansvarar för att gå vidare med angivet ärende) 
 

AGENDA 
1. Mötets öppnande, ordf. Roger Ekstrand 

 
2. Val av justerare för protokollet  
 Pia Grahn valdes att justera protokollet 
 
3. Kosterkuriren utg. Våren 2013 

 Skickar ut en Kosterkurir I enklare form, ett blad, två sidor med 
inbetalningskort för 2013. 

 
4.  Årsmöte 21 april på Naturum, kl. 15.00.  Förslag – flytta till 28 april (Roger kollar 

med Anders) 
 Innehåll:  
 Stämmopunkterna,  
 bl.a. verksamhetsberättelse (se bifogade förslag) 

 Ekonomisk redovisning (intäkter medl avg 17900 för 2012 o delar av 2013), 
Utgifter (totalt ca 5893), Kassa o Bank (ca 25352) 
Inbetalningskort och uppmaning för de som inte redan betalt för 2013 att 
betala medlemsavgift 
Väntade intäkter – ca 2000 för ännu icke betalda medl. Avg. 
Väntade utgifter – kosterkuriren ca 1000, hemsida 2700, bankkostnader 600 kr 
mm - totalt ca 6000 
Roger och Monica gör underlaget till årsmötet 
 
Idéer om övriga punkter att ta upp: 
Anders informerar om Kosterhavsdelegationen 
Gärna en annan lockande punkt med koppling till Naturrummet och 
nationalparken  10 min 
Presentation av hemsidorna 15 min 
Ev. Kosterhavsbildspelet, eller annat bildspel   20 min , Alternativt filmen om 
Inge Schiöler (Torbjörn kollar med Lasse och Sofi, Roger kollar med Anders) 
 



 
Samhällsföreningens frågor:  
Kosterlänkens avgiftssystem, Övertagandet av vägverkets ansvar, Motpart till 
Kostermarin vad gäller avgifter mm 
Vad händer med Västtrafik – Pia informerar om mötet med 
näringslivssekreteraren 
 

 Roger kollar och förbereder ev. stadgeändring vad gäller  
 a) redovisningsperiod och  
 b) datum för årsmöte 
 
5. Hemsida –  Ca 100 besök i veckan! 
 
6. Kosterhavsdelegationsmöte 22 mars.  
 Roger tar upp frågan om skötselplan 

 Torbjörn föreslog att vi skall verka för att kreatur får gå fritt inom hela 
naturreservatet på Norra Sydkoster 

 
7. Pågående ärenden 

- Skolan, lärartjänst läget 
Lärartjänsten: Anna – en av de sökande som fick erbjudande - har tackat nej.  
Lägenheten på Västerbo har nu släppts och finns inte tillgänglig. 
Föräldrarna har verkat för att några av de andra skall kallas in.  
Nytt föräldramöte på gång. Linda är den som är drivande. 
Roger har information om ett lärarpar som undersöker möjligheter att flytta 
till Koster.  Skickar informationen till Helena v B 
 
Skolskjuts och färdtjänst: En översyn av skolskjutsarna skulle göras. Pia har 
diskuterat med Hans Ahrén. Vi diskuterade om någon här på ön har rätt till 
färdtjänst. Kan vi prata med Sune om han eller Gunvor kan vara pilotfall och 
skaffa sig färdtjänsträttigheter. 
En strategi kan vara att ta upp frågan på årsmötet – höra om någon är 
intresserad av att driva taxi o färdtjänst. 
När Stefan skjutsade barnen fick han ett engångsbelopp. Behövde 
trafiktillstånd, men fick dispens. Läste in och fick taxitillstånd. Fick också 
dispens från att ha taxameter. Fast pris för alla priser på Syd – 140 kr. 
Ev. kan man ha ett avtal med någon taxichaufför i Strömstad som hanterar 
fakturering mm.  
Stefan har kvar papper på detta. 
Det viktiga med informationen från Stefan är att det visar att det faktiskt går 
att ordna färdtjänst på Sydkoster. 
 
Torbjörn kollar igen med Hasse Motor hur långt han kommit i funderingarna. 
Kollar också med Magnus Örns son hur han resonerat. 

  



 
- Trafiksituationen på Koster, Roger 
Västtrafik har besparingsbeting på 70 milj nästa år i regionen. Har lett till en 
rad indragningar av busslinjer. Vi bör bevaka om Kostermarin drabbas.  

 
- Utredning Handelshamnar, Roger 
Nordkosters hamnförening säger nej till samordnade hamnförening för alla 
öarnas hamnar. Frågan kommer upp på årsmötet. 

 
- Kosterlänken, rapport av Putte/Torbjörn 
Finns ett beslut i Tekniska Nämnden att ungdomar to.m. 13 år åker gratis, 
samt att avgiftssystemet skall ses över i samband med behandlingen av 
kommunala avgifter för 2014. ett beslut i Tekniska Nämnden att ungdomar 
t.o.m. 13 år åker gratis, samt att avgiftssystemet skall ses över i samband 
med behandlingen av kommunala avgifter för 2014. Torbjörn skriver om 
detta på hemsidan. 
 
- Vägar på Syd. Rapport av Torbjörn 
Öråd för att diskutera vatten och vägar bör hållas. Frågan tas upp på 
Samhällsföreningens årsmöte – men mer för att orientera om gången 
framöver än att nå ett beslut.  
Torbjörn kollar med Trafikverket vilka kostnader de haft för drift och 
investeringar för de allmänna vägarna under det gångna året. 

 
- Vattenfrågan 
Kosternämnden fick inte tillstånd för att delta i Sweco’s dragning om 
vattenfrågorna.  
Ett möte bör hållas innan kommunen låst sig i frågan om vattenlösning. Men 
kanske har det redan uppstått låsningar. 
Idag är det 110 fastigheter på Syd anslutna till kommunalt vatten. Använder 
29 kbm/ dygn på vintern men 132 kbm var topp under ett dygn en sommar. 
Existerande avsaltning har kapacitet på 250 kbm  Pia redogjorde för mycket 
mer information hämtat från Sweco’s utredning. 
 
Särtaxan begränsas av någon skälighetsregel.  

 
8. Övriga frågor 
 Inga övriga frågor 
 
9. Avslutning: Nästa styrelsemöte sker efter årsmötet. 

 
Koster 19/3 2013 
 
Vid protokollet:      Justerat: 
 
Torbjörn Stjernberg     Pia Grahn 


